



Certificat

Certificate

N°12/20-R1

31 Décembre 2012

31 December 2012

NF Assistant Aide à la Conduite

La société

The company

INFORAD CONNECT Limited

Inforad House, Smithstown Industrial Estate

Shannon, County Clare

est autorisée à faire usage de la marque NF en application des Règles générales de la marque NF et des Règles de certification NF Assistant Aide à la Conduite pour le produit

is authorized to make use of NF mark pursuant to the General rules of the NF mark and the Certification rules NF Assistant Aide à la Conduite for the product

M1, version 4.x

Catégorie B

Le produit désigné est certifié conformément aux Règles de certification NF Assistant Aide à la Conduite.

The indicated product is certified in accordance with the Certification rules NF Assistant Aide à la Conduite.

Le présent certificat, renouvelable, est valable jusqu'au 4 Juillet 2013, sous réserve des contrôles effectués par INFOCERT et sauf retrait, suspension ou modification.

This certificate, renewable, is valid until 4 July 2013, subject to the controls carried out by INFOCERT and except withdrawal, suspension or modification.

Secrétariat technique assuré par

Technical secretariat provided by

INFOCERT

54, rue Gustave Eiffel

81012 ALBI CEDEX 9

Le Directeur

Executive manager

AFNOR CERTIFICATION

La Directrice Générale

General Deputy Manager

Jean-Louis Michel

Florence MÉAUX

cofrac



CERTIFICATION
DE PRODUITS
INDUSTRIELS
ASSOCIATION
N° 5 002
POUR
L'INDUSTRIE
www.cofrac.fr